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Interpelacja nr 43/2020 

Jastrzębie-Zdrój 26.11.2020 

Na jednym z niedawnych spotkań z dyrektorami jastrzębskich 
placówek, pokazaliście państwo, że w jastrzębskich szkołach jest około 300 uczniów 
którzy powinni uczęszczać do szkół specjalnych. 
Moje pytanie brzmi: 
Czy w szkołach podstawowych specjalnych są wolne 1meJsca dla uczmow 
niepełnosprawnych, których rodzice chcą na teraz zapisać swoje dzieci ze względu na 
niepełnosprawność, czy też nie ma miejsc ? Jak wynika z informacji przekazanych 
przez rodziców muszą oni czekać na przyszły rok szkolny w kolejce, zapisani na liście 
rezerwowej. 

z~ 

Andrzej Matusiak 

Radny Rady Miasta 


